
     Protokół nr II/10
      z sesji Rady Miejskiej w Braniewie  , odbytej 

                                       w dniu 14 grudnia   2010 r. w Urzędzie Miasta Braniewa

Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności , która stanowi zał. nr 1 do niniejszego 
protokołu .

Proponowany porządek obrad :
1. Otwarcie obrad .
2. Zatwierdzenie porządku obrad .
3. Zatwierdzenie protokołu  z  I sesji  Rady Miejskiej  .
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Braniewa z działalności między sesjami .
5. Interpelacje i zapytania .
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Miasta Braniewa .
7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków komisji stałych Rady Miejskiej w Braniewie.
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Braniewie .
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad  zwrotu kosztów podróży
    służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Braniewie .
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania .
11. Sprawy różne .
12. Zakończenie obrad .

Ad.1 – Otwarcie obrad .
Przewodniczący  Rady  Miejskiej Tadeusza Barycki  o godz.9.00 otworzył  II  sesję Rady Miejskiej 
VI kadencji .  Powitał burmistrzów ( p.H.Mrozińskiego i p.J.Maziarza ) ,  dyrektorów  jednostek 
organizacyjnych ,  kierowników wydziału Urzędu Miasta  ,  prasę ,   gości  .   Na podstawie  listy 
obecności stwierdził prawomocność obrad . Obecnych w tym punkcie było 15 radnych . 
                                                                         
Ad.2 – Zatwierdzenie porządku obrad .
Przewodniczący Rady  pytał o wnioski lub propozycje  do  zaproponowanego prządku obrad .
W związku z tym , że nie zgłoszono żadnych  wniosków do proponowanego porządku obrad , 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania .                                                                       
Po głosowaniu Przewodniczący stwierdził,  że Rada Miejska jednogłośnie zatwierdziła  porządek 
obrad II sesji Rady Miejskiej . Obecnych  podczas głosowania było 15 radnych .

Ad.3 – Zatwierdzenie protokołu  z ostatniej sesji .
Przewodniczący  Rady poinformował , że protokół z I sesji  był wyłożony do wglądu w biurze Rady 
Miejskiej .
Przewodniczący Rady pytał   radnych czy ktoś ma uwagi ,  wnioski  czy zastrzeżenia  do treści 
zawartej w protokole .
W związku z tym , że nie zgłoszono uwag , Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania .
Po głosowaniu Przewodniczący poinformował , że Rada   Miejska  15  głosami  ,, za ” zatwierdziła 
protokół . 
W związku z tym , że okazało się , że błędnie odczytano wynik głosowania , Przewodniczący Rady 
powtórzył  głosowanie  nad  zatwierdzeniem  protokołu  z  ostatniej  sesji  .  Po  głosowaniu 
Przewodniczący  poinformował  ,  że  Rada    Miejska   14   głosami   ,,  za  ”  przy  1  głosie  
wstrzymującym  zatwierdziła  protokół . 

Ad.4- Sprawozdanie Burmistrza Miasta Braniewa z działalności między sesjami .
Burmistrz  Miasta  p.H.Mroziński  przedstawił  informację  o  odbytych  spotkaniach  i  podjętych 
decyzjach w okresie od  02 grudnia 2010 r. do 14 grudnia 2010 r. :
1. Wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w
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   dzierżawę , co dotyczy terenu o powierzchni 185 m ²  przy ul.Kościuszki gdzie była przystań    
    żeglarska . Zgłosił się pan , który chce ten teren dzierżawić na wypożyczalnię kajaków .
    Cena – wysokość czynszu miesięcznego wynosi 95,90 zł .
2. Wydał zarządzenie  dotyczące sprzedaży  nieruchomości gruntowych przy ul.Morskiej .
    Państwo Szurpiccy pobudowali budynek na terenie miasta w latach 90-tych . Obecnie planuje się
    odsprzedać im  działkę o powierzchni 324 m ² , na której stoi ich dom  za cenę 148 zł za m ²
    ( cena rzeczoznawcy 77 zł za m ² ) .
3. Dla Państwa Filipek na polepszenie warunków sprzedana została działka o powierzchni 79 m ²
    przy PCK za cenę ustaloną przez rzeczoznawcę , czyli za 182 zł za m ² .
Na tym Burmistrz zakończył sprawozdanie.
Przewodniczący Rady pytał czy są pytania do Burmistrza .
Radny O.Falkowski powiedział , że ma zapytanie od mieszkańców w sprawie odśnieżania . Radny 
zwrócił uwagę , że nie jest na czas odśnieżane  . Prosił o odpowiedź na ten temat .
Przewodniczący Rady pytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza .
W związku z tym , że nikt nie zabrał głosu Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego 
punktu obrad .

Ad.5- Interpelacje i zapytania .
Radny  D.Frąckiewicz   powiedział  ,  że  basen  jest  tematem  ,  który  interesuje  wszystkich 
mieszkańców  czy w związku z pogodą istnieją prawdopodobnie opóźnienia prac . Radny prosił o 
informacje na temat budowy  basenu .
W związku z  tym ,  że nie  zgłoszono więcej  zapytań ani  interpelacji  ,   Przewodniczący Rady 
zamknął pkt 5 i przystąpił do realizacji kolejnego punktu obrad .

Ad.6- Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Miasta Braniewa .
Burmistrz H.Mroziński prosił o  przedstawienie projektu uchwały Sekretarz Miasta p.D.Czapską .
Projekt uchwały omówiła Sekretarz Miasta p.D.Czapska . Zwróciła uwagę , że proponuje się dwie 
zmiany w Statucie  .  Pierwsza dotyczy komisji  problemowych .  W poprzedniej  kadencji  oprócz 
Komisji  Rewizyjnej  było  pięć  komisji  ,  w  tej  chwili  jako  szóstą  powołuje  się  Komisję 
Przestrzegania Prawa , Bezpieczeństwa Publicznego i Komunikacji . Druga zmiana dotyczy pracy 
komisji . Do tej pory był zapis w Regulaminie Rady Miejskiej  mówiący o tym , że w przypadku 
równej liczby głosów na posiedzeniu komisji przeważał głos przewodniczącego . W sytuacji gdy 
była równa ilość głosów „za” i „przeciw” przewodniczący komisji miał dodatkowy głos .Uznają w 
tej chwili , że właściwym będzie wykreślenie tego zapisu i pozostawienie na poziomie , że każdy 
radny ma jeden głos . Kiedyś był taki zapis , który dawał taką możliwość przewodniczącemu Rady , 
po wykreśleniu  przez  ustawodawcę tego zapisu ,  uważają za celowe wykreślenie  również tego 
zapisu z komisji Rady . Sekretarz zapowiedziała , że będą jeszcze inne zmiany co wynika z ustawy 
o finansach publicznych i innych ustaw , co będzie przedstawiane na  sesjach Rady .
Przewodniczący Rady pytał czy są pytania .
Radny J.Mróz  uzasadnił sens utworzenia nowej Komisji . Stwierdził ,  że powrót do nazwy komisji 
która  kiedyś  funkcjonowała  jest  zasadny  ponieważ  Rada  zajmuje  się  wieloma  sprawami 
dotyczącymi  bezpieczeństwa  ,  komunikacji  .  Zdaniem radnego  sens  powołania  tej  komisji  jest 
zasadny .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
Radny J.Welke powiedział , że na nieformalnym spotkaniu było uzgadniane powstanie  komisji  ale 
obecnie  zastanawia  się  czy  jest  potrzeba  powołania  takiej  komisji  .  Zauważa  ,  że  dodatkowa 
komisja spowoduje zwiększenie skutków finansowych dla budżetu miasta . Czy warto tą dodatkową 
komisję tworzyć ? Czy  sprawy które  byłyby przez  tą komisje poruszane ,  nie można by było 
załatwić na forum Komisji Polityki Gospodarczej- pytał p.Welke . Następnie radny odniósł się do 
propozycji wykreślenia zapisu dotyczącego  przewodniczącego komisji i pytał co się stanie gdy 
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będzie równa ilość głosów „ za” i „przeciw” .  Co wtedy ? Będzie nierozstrzygnięta sprawa na 
forum komisji ?
Sekretarz Miasta odnosząc się do powyższego wyjaśniła , że sytuacja wygląda tak jak na sesji  . W 
sytuacji gdy na sesji będzie równa ilość głosów „za” i „przeciw” to nie będzie  rozstrzygnięcia , nie  
będzie uchwała podjęta .W przypadku komisji wniosków , opinia nie będzie rozstrzygnięta  albo 
będzie ponowne głosowanie , albo w sprawie nie będzie stanowiska . W każdym innym  organie 
kolegialnie jeżeli nie ma rozstrzygnięcia to nie zapada decyzja .
Radny J.Welke powiedział ,  że rozumie , że dopuszcza się taką możliwość , że komisja się nie 
wypowiada .
Sekretarz Miasta przyznała , że jeśli nie będzie większości „za” , to nie będzie podjęta decyzja .
Przewodniczący Rady powiedział, że wówczas komisja nie zajmuje stanowiska w danej sprawie .
Radny D.Frąckiewicz powiedział, że jest  dużo racji w tym co  mówi radny J.Welke , bo każdy z 
przewodniczących  ponosi  odpowiedzialność , z drugiej strony jest to zdjęcie odpowiedzialności z 
przewodniczącego komisji na radnych , członków komisji . Powierzając funkcję przewodniczącego 
komisji  powierza się tej osobie odpowiedzialność i powierza się pełnienie tej funkcji, i branie na 
siebie  odpowiedzialności  za  podejmowane  decyzje  .Wiceprzewodniczący  Rady  powiedział,  że 
byłby za tym żeby tego zapisu nie likwidować .
Radny J.Mróz powiedział, że żyjemy w czasach demokracji i większość decyduje co ma przejść , a 
co nie .
W związku z  tym ,  że  nikt  więcej  nie  zabrał  głosu Przewodniczący Rady zamknął  dyskusję  i 
zapowiedział przystąpienie do głosowania .
Radny  D.Frąckiewicz  zgłosił  wniosek  o  nieodczytywanie  w  całości  projektu  uchwały  przed 
głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek .
Rada  Miejska   jednogłośnie  przyjęła  wniosek  radnego.  Podczas  głosowania  obecnych  było  15 
radnych .
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania uchwały  w sprawie zmian w Statucie 
Miasta Braniewa.
Rada Miejska głosowała :  9 „za” , zero głosów „ przeciw” , 6 głosów „wstrzymujących”
Po głosowaniu Przewodniczący stwierdził , że uchwała została przyjęta .
Uchwała Nr II/3/10  w sprawie zmian w Statucie Miasta Braniewa stanowi zał. nr 2 do niniejszego 
protokołu .

Ad.7- Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków komisji stałych Rady Miejskiej w
          Braniewie.
Przewodniczący Rady powiedział , że na podstawie art. 22 ust.1  ustawy o samorządzie gminnym , 
a następnie § 20 ust.1 i 2 Statutu Miasta Braniewa  Rada Miejska  ustala liczbę członków i skład 
komisji  problemowych  wymienionych  w  Statucie  .  Proponował  aby skład  dla  każdej  komisji 
problemowej był głosowany oddzielnie.  Czy są inne propozycje ?
W związku z tym , że nie zgłoszono żadnych innych propozycji , Przewodniczący Rady przystąpił  
do głosowania pytając – kto jest za przyjęciem  proponowanego przeze mnie wniosku , proszę o 
podniesienie ręki ? 
Po  głosowaniu  Przewodniczący  Rady  stwierdził  ,  że  wniosek  został  przyjęty  jednogłośnie  . 
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący zapowiedział , że przystępuje do głosowania stanu ilościowego Komisji Budżetu i 
Finansów . Prosił o zgłaszanie propozycji co do stanu ilościowego .
Radny J.Mróz proponował aby  skład Komisja B i F liczył  5 osób .
W związku  z  tym  ,  że  innych  propozycji  nie  zgłoszono  ,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wniosek radnego J.Mroza .
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Rada przyjęła jednogłośnie . 
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady prosił radnych o zgłaszanie swoich kandydatur  do składu  Komisji Budżetu i 
Finansów . 
Do pracy w Komisji Budżetu i Finansów zgłosili się następujący radni :

1. Walentyna Karaś
2. Andrzej Luwiński 
3. Tadeusz Barycki 

Po  zgłoszeniu  się  w/w  radnych  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  do  5-osobowego  składu 
komisji  zgłosiły się 3 osoby ,  w związku z tym trzeba powrócić do przegłosowania i  ustalenia  
składu  ilościowego  Komisji  Budżetu  i  Finansów  .  Następnie  postawił  wniosek  aby  Komisja 
Budżetu i Finansów była 3-osobowa.
Radny O.Falkowski zwrócił uwagę , że Rada przegłosowała skład ilościowy komisji .
Przewodniczący Rady stwierdził, że w takiej sytuacji nie ma innego wyjścia .
Radna W.Karaś zwróciła się z apelem do radnych mówiąc , że  zostali wybrani przez mieszkańców , 
a tutaj widać , że  nie wykazują chęci do pracy . Zdaniem radnej  Komisja Budżetu i Finansów jest  
bardzo ważną komisją i 3 osoby w tej komisji to  jest za mały skład . Jest to za poważna komisja 
aby pracowała w składzie 3-osobowym – stwierdziła radna .
Przewodniczący Rady prosił o wypowiedzi i o zgłaszanie się do Komisji Budżetu i Finansów .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił chęć pracy w komisji .
Radny G.Cygan zgłosił się do pracy w komisji .
Przewodniczący Rady  poinformował, że do składu Komisji Budżetu i Finansów zgłosili się :
1. Karaś Walentyna.
2. Luwiński Andrzej
3. Barycki Tadeusz
4. Frąckiewicz Dariusz
5. Cygan Grzegorz .
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania , pytając – kto jest za przyjęciem przedstawionego 
składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów , proszę o podniesienie ręki ?
Po głosowaniu Przewodniczący Rady  podał ,  że skład został przyjęty jednogłośnie .  Obecnych 
podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady zapowiedział  przystąpienie do ustalenia stanu ilościowego Komisji Polityki 
Gospodarczej . Prosił o propozycje .
Radny J.Mróz zgłosił wniosek aby Komisja Polityki gospodarczej liczyła 5 osób .
Innych propozycji nie zgłoszono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku radnego 
Mroza .
Po  głosowaniu  Przewodniczący  Rady  stwierdził  ,  że  wniosek  Rada  przyjęła  jednogłośnie  . 
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie się radnych do pracy w Komisji Polityki Gospodarczej .
Do pracy w Komisji Polityki Gospodarczej  zgłosili się następujący radni :
1. Cygan Grzegorz
2. Szczurek Józef
3. Luwiński Andrzej
4. Welke Jerzy
5. Barycki Tadeusz .
Przewodniczący  Rady  po  podaniu  nazwisk  radnych  ,  którzy  zgłosili  się  do  Komisji  Polityki 
Gospodarczej przystąpił do głosowania , pytając – kto jest za tym aby w skład Komisji Polityki 
Gospodarczej weszli w/w radni ?
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził  ,  że skład Komisji  Polityki Gospodarczej  Rada 
przyjęła jednogłośnie. Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady prosił o  zgłaszanie propozycji odnośnie stanu ilościowego komisji Oświaty .
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Radna M.Drozdowska proponowała 5-osobowy skład Komisji Oświaty .
Innych wniosków nie zgłoszono . Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania , pytając – kto 
jest za przyjęciem wniosku radnej M.Drozdowskiej aby Komisja Oświaty była 5-osobowa proszę 
podnieść rękę ?
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził , że Rada przyjęła wniosek jednogłośnie. 
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie się do pracy w Komisji Oświaty :
Do Komisji Oświaty zgłosili się następujący radni :
1. Drozdowska Maria
2. Falkowski Olgierd
3. Mróz Jan
4. Żembrowski Ryszard
5. Siejk Ewa.
W związku z tym ,  że nie zgłosiło się więcej kandydatów Przewodniczący Rady zamknął listę 
kandydatów i zapowiedział przystąpienie do głosowania . Następnie odczytał nazwiska radnych , 
którzy zgłosili się do Komisji Oświaty i przystępując do głosowania pytał – kto jest za przyjęciem 
przedstawionego stanu osobowego , proszę o podniesienie ręki ?
Po  głosowaniu  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  Rada  przyjęła  skład  Komisji  Oświaty 
jednogłośnie . Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady zapowiedział przystąpienie do ustalenia składu ilościowego Komisji Kultury, 
Sportu i Rekreacji . Prosił o zgłaszanie propozycji do stanu ilościowego .
Radny J.Mróz zgłosił wniosek aby Komisja liczyła 5 osób.
Innych wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku radnego 
Mroza .
Po głosowaniu  Przewodniczący Rady poinformował ,  że wniosek został  przyjęty jednogłośnie. 
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych . Następnie Przewodniczący Rady prosił radnych o 
zgłaszanie się do komisji .
Do pracy w komisji Kultury , Sportu i Rekreacji zgłosili się n/w radni :
1. Falkowski Olgierd
2. Śliwiak Piotr
3. Drozdowska Maria
4. Gawryś Jacek
5. Żembrowski Ryszard .
Więcej kandydatur nie zgłoszono .
Przewodniczący  Rady  przed  głosowaniem  odczytał  nazwiska  radnych  ,  którzy  zgłosili  się  do 
komisji i pytał radnych  kto jest za przyjęciem do składu osobowego Komisji KS i R w/w radnych .
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził , że skład osobowy Komisji  został przez Radę 
przyjęty jednogłośnie . Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie propozycji  co do ustalenia składu ilościowego Komisji 
Spraw Społecznych .
Radny J.Mróz złożył wniosek aby Komisja liczyła 5 osób .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Mroza .
Po głosowaniu Przewodniczący Rady poinformował ,  że wniosek został  przyjęty jednogłośnie . 
Podczas  głosowania obecnych było 15 radnych .  Następnie prosił  o  zgłaszanie się do pracy w 
Komisji Spraw Społecznych .
Do Komisji Spraw Społecznych zgłosili się :
1. Siejk Ewa
2. Piotrowska Hanna
3. Szczurek Józef
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4. Drozdowska Maria
5. Śliwiak Piotr .
Więcej kandydatur nie zgłoszono .
Przewodniczący  Rady  przed  głosowaniem  odczytał  nazwiska  radnych  ,  którzy  zgłosili  się  do 
komisji i pytał radnych  kto jest  za przyjęciem  w/w składu  Komisji Spraw Społecznych .
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził , że skład osobowy Komisji  został przez Radę 
przyjęty jednogłośnie . Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie propozycji  co do ustalenia składu ilościowego Komisji
Przestrzegania Prawa , Bezpieczeństwa i Komunikacji . Prosił o zgłaszanie propozycji .
Radny R.Żembrowski zgłosił wniosek aby komisja liczyła 5 osób.
Innych propozycji nie zgłoszono . Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku radnego 
Żembrowskiego.
Po  głosowaniu  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  wniosek  Rada  przyjęła  jednogłośnie  . 
Obecnych podczas glosowania było 15 radnych . Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie się do 
komisji .
Do składu osobowego Komisji Przestrzegania Prawa , Bezpieczeństwa Publicznego i Komunikacji 
zgłosili się następujący radni :
1. Cygan Grzegorz
2. Śliwiak Piotr
3. Żembrowski Ryszard
4. Luwiński Andrzej
5. Mróz Jan .
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  przed  głosowaniem  odczytał  nazwiska  radnych  ,  którzy  zgłosili  się  do 
komisji  i  pytał  radnych   kto  jest  za  tym aby Komisja  Przestrzegania  Prawa  ,  Bezpieczeństwa 
Publicznego i Komunikacji pracowała w/w składzie .
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził , że skład osobowy Komisji  został przez Radę 
przyjęty jednogłośnie . Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady zapowiedział przystąpienie do głosowania uchwały .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek .
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada  jednogłośnie przyjęła wniosek .
Podczas głosowania obecnych było 15 radnych .
Następnie  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  głosowania  uchwały  w  sprawie   powołania 
członków komisji stałych Rady Miejskiej w Braniewie.
Po  głosowaniu  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Rada  uchwałę  przyjęła  jednogłośnie  . 
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Uchwała Nr II/4/10  w sprawie  w sprawie  powołania członków komisji stałych Rady Miejskiej w 
Braniewie stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu .
 
Ad.8- Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Braniewie .
Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie propozycji co do składu ilościowego Komisji Rewizyjnej.
Radny J.Mróz postawił wniosek aby Komisja Rewizyjna składała się z 5 osób , z przedstawicieli  
poszczególnych komitetów wyborczych .
Innych wniosków nie zgłoszono . Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego 
J.Mroza .
Po  głosowaniu   Przewodniczący  Rady  poinformował  ,  że  wniosek  został  przegłosowany 
jednogłośnie . Obecnych podczas głosowania było 15 radnych . 
Przewodniczący Rady poinformował, że na podstawie art.18a ust.1 ustawy o samorządzie gminnym 
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Rada Miejska  kontroluje  działalność Burmistrza i  gminnych   jednostek organizacyjnych oraz 
jednostek pomocniczych gminy ,  i w tym celu powołuje Komisję Rewizyjną . W skład w/w komisji 
wchodzą radni , przedstawiciele wszystkich klubów ( zwrócił uwagę , że w Radzie nie ma jeszcze 
utworzonych klubów radnych ) , z wyjątkiem radnych pełniących funkcję przewodniczącego Rady i 
wiceprzewodniczących Rady . Na  podstawie §13 ust.2  Statutu Miasta Braniewa w skład Komisji 
Rewizyjnej wchodzą wyłącznie radni w liczbie od 5 do 7. Przypomniał , że Rada przegłosowała 
stan 5-osobowy . Prosił o zgłaszanie się do pracy w Komisji Rewizyjnej .
Do Komisji Rewizyjnej zgłosili się następujący radni :
1. Mróz Jan
2. Karaś Walentyna
3. Gawryś Jacek
4. Cygan Grzegorz
5. Piotrowska Hanna .
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  przed  głosowaniem  odczytał  nazwiska  radnych  ,  którzy  zgłosili  się  do 
komisji i pytał radnych  kto jest za przyjęciem przedstawionego składu Komisji Rewizyjnej  .
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził , że skład osobowy Komisji  został przez Radę 
przyjęty jednogłośnie . Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Przewodniczący Rady zapowiedział przystąpienie do glosowania uchwały .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek .
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada  jednogłośnie przyjęła wniosek .
Podczas głosowania obecnych było 15 radnych .
Następnie  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  głosowania  w  sprawie  powołania  Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Braniewie .
Po  głosowaniu  Przewodniczący  Rady  stwierdził  ,  że  Rada  uchwałę  przyjęła  jednogłośnie  . 
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych .
Uchwała Nr II/5/10  w sprawie  powołania członków komisji stałych Rady Miejskiej w Braniewie 
stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu .
Przewodniczący  Rady  o  godz.9.40  ogłosił  przerwę  –  30  minut  do  godz.10.10   w  celu 
ukonstytuowania się  komisji  ,  czyli  wyboru przewodniczących .  Zapowiedział  ,  że  posiedzenia 
prowadzić będą Przewodniczący Rady  i wiceprzewodniczący Rady w poszczególnych komisjach .

Przewodniczący Rady o godz.10.15 wznowił obrady . Poinformował , że :
1/ przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został wybrany Jan Mróz ,
2/ przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów została wybrana Walentyna Karaś ,
3/ przewodniczącym Komisji Polityki Gospodarczej został wybrany Andrzej Luwiński ,
4/ przewodniczącą Komisji Oświaty została wybrana  Maria Drozdowska ,
5/ przewodniczącym Komisji Kultury, Sportu i Rekreacji wybrany został Jacek Gawryś ,
6/ przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych została wybrana Hanna Piotrowska  ,
7/ przewodniczącym Komisji Przestrzegania Prawa , Bezpieczeństwa Publicznego i Komunikacji -
    Ryszard Żembrowski .
Przewodniczący  Rady  pogratulował  przewodniczącym  komisji  wyboru  .  Przypomniał  ,  że 
przewodniczący komisji przygotowują plany pracy komisji na 2011 rok  , które prawdopodobnie na 
sesji w miesiącu styczniu będą zatwierdzone .

Ad.9- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad  zwrotu kosztów podróży
          służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Braniewie .
Sprawa dotyczy wytypowania wiceprzewodniczącego Rady do podpisywania delegacji służbowych 
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Przewodniczącego Rady Miejskiej .
Skarbnik Miasta I.Kilarska omówiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
Radna  W.Karaś  zgłosiła   wiceprzewodniczącego  Rady p.J.Szczurka  do  podpisywania  delegacji 
Przewodniczącego Rady .
Przewodniczący Rady pytał czy Wiceprzewodniczący J.Szczurek wyraża zgodę 
Wiceprzewodniczący Rady J.Szczurek wyraził zgodę .
Przewodniczący Rady pytał czy są inne propozycje .
W  związku  z  tym  ,  że  nikt  więcej  nie  zabrał  głosu  ,  Przewodniczący  Rady  zapowiedział 
przystąpienie do głosowania .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały przed głosowaniem .
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Rady .
Po  głosowaniu  Przewodniczący  Rady  stwierdził  ,  że  wniosek  został  przyjęty  jednogłośnie  . 
Następnie przystąpił do głosowania uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad  zwrotu 
kosztów podróży  służbowych  dla  radnych  Rady Miejskiej  w  Braniewie  i  pytał  –  kto  jest  za 
przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki ?
Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził , że uchwała została przyjęta . Podczas głosowania 
obecnych było 15 radnych .

Ad.10- Odpowiedzi na interpelacje i zapytania .
Burmistrz H.Mroziński  udzielił odpowiedzi na pytanie dotyczące  budowy basenu .  Powiedział, że 
roboty budowlane miały być ukończone  na dzień 15 grudnia br. ale na dzień dzisiejszy firma nie 
zgłosiła gotowości . Jutro będzie wiadomo jak wygląda sytuacja .  Ogłoszony został przetarg na 
operatora  ,  będzie  to  firma  z  zewnątrz  .  Ogłoszenie  w  tej  sprawie  znajduje  się  na  stronach 
internetowych Braniewa . Odnośnie odśnieżania , Burmistrz powiedział , że miejskie drogi odśnieża 
miasto . Obecnie dogadują się z powiatem  na temat porozumienia , aby wzorem lat poprzednich za 
drogi na terenie miasta albo odpowiadało miasto albo powiat . Miasta dróg jest 11,5 km , a ponad 
20 km stanowią drogi powiatowe . Były starosta zerwał tą umowę , a w tej  chwili  próbują się 
dogadać.

Ad.11- Sprawy różne .

Przewodniczący Rady przypomniał, że od dnia 02 grudnia br.  w ciągu 30 dni radni mają obowiązek 
złożyć  oświadczenie majątkowe na początek  kadencji  ze  stanem na  dzień  30 listopada 2010 r. 
Stwierdził  ,  że  każdy  radny  bierze  na  siebie  pełną  odpowiedzialność  za  podane  dane  w 
oświadczeniu . Przewodniczący Rady poinformował, że prawdopodobnie 28 grudnia br. odbędzie 
się kolejna sesja . Prosił aby do biura Rady złożyć formularze z danymi osobowymi , które radni 
otrzymali z materiałami na sesję . Ponadto Przewodniczący prosił wszystkich radnych o zebranie 
się po sesji w biurze Rady w celu przedyskutowania spraw organizacyjnych m.in. ustalenia dnia 
sesji  .  Przewodniczący  Rady  prosił  aby  po  sesji  radni  zostali  na  sali  konferencyjnej   w  celu 
zrobienia wspólnego zdjęcia . Przewodniczący Rady  przypomniał, że  w poprzedniej kadencji Rada 
podjęła uchwałę dotycząca rozformowania 16 Pułku Artylerii w Braniewie i poinformował , że na 
ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie przyszło pismo Szefa Sztabu Generalnego WP, 
które następnie odczytał  .
Przewodniczący Rady pytał kto chce zabrać głos w „sprawach różnych”.
Radny J.Mróz zgłosił uwagę co do nagłośnienia . Prosił o dostrojenie nagłośnienia , ponieważ  przy 
tym nagłośnieniu wypowiedzi są niezrozumiałe , stłumione .
W związku z tym , że nikt więcej nie zabrał głosu , Przewodniczący Rady zamknął punkt 11 i 
przeszedł do realizacji ostatniego punktu porządku obrad .
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Ad. 12. Zakończenie obrad .
Wobec zrealizowania porządku obrad , Przewodniczący Rady o godz.10.30 zamknął II sesję , która 
została nagrana na DVD -płyta stanowi dokumentację archiwalną Rady Miejskiej .

Protokół sporządziła – Mariola Krawczyk
                                    podinspektor ds. obsługi
                                      Rady Miejskiej                                                                             Prowadzący obrady
                                                                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                                                                  w Braniewie

                                                                                                                                       Tadeusz Barycki

W załączeniu :
1. Lista Obecności .
2. Uchwała Nr II/3/10 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 14 grudnia 2010 r. w sprawie zmian
    w Statucie Miasta Braniewa .
3. Uchwała Nr II/4/10 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 14 grudnia 2010 r.  w sprawie
    powołania członków komisji stałych Rady Miejskiej w Braniewie .
4. Uchwała Nr II/5/ Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 14 grudnia 2010 r.  w sprawie powołania 
    Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Braniewie .
5. Uchwała Nr II/6/ Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 14 grudnia 2010 r.  w sprawie zmiany 
    uchwały w sprawie zasad  zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady
    Miejskiej w Braniewie .


